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Rada Miasta w Myszkowie 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście 

 

Protokół nr 4/19 

 

4 posiedzenie w dniu 24 kwietnia 2019r.  
Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2019r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:26 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Członkowie komisji w liczbie 4 osób. 
2. Pani Grażyna Łękarska-kierownik wydziału IM. 

Obecni: 

1. Dominik Lech 
2. Halina Skorek - Kawka 
3. Jacek Trynda 
4. Tomasz Załęcki 

Porządek posiedzenia: 
1.Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 12 grudnia 2018r. 
3. Wizja lokalna stanu dróg gruntowych. 
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Sprawy różne.  
 
Zmieniony porządek: 
1.Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 12 grudnia 2018r. 
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Wizja lokalna stanu dróg gruntowych. 
5. Sprawy różne.  
 
Do punktu 1. 
Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad.  
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził p. Dominik Lech. Powitał zebranych na 
posiedzeniu. Przewodniczący komisji poprosił o naciśnięcie przycisku kworum w celu 
sprawdzenia obecności oraz o zapisanie wyniku. Stwierdził prawomocność obrad.  
 
Przedstawił porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia komisji wszyscy radni otrzymali. 
Zapytał, czy radni mają jakieś uwagi do porządku? Zaproponował zmianę porządku obrad 
poprzez zamianę punktu 3 i 4, wcześniej zaopiniowanie materiałów sesyjnych, a potem wizja 
lokalna. 
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Głosowano w sprawie: 
ustalenie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 2.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 12 grudnia 2018r. 
 
Przewodniczący komisji p.Dominik Lech poinformował, że protokół był do wglądu w Biurze 
Rady. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 12 grudnia 2018r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 3.  
Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
 
1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Usuwania Azbestu 
z terenu Gminy Myszków”. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Usuwania Azbestu z terenu 
Gminy Myszków”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, Tomasz Załęcki 
 
2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej do wymiany starych źródeł ciepła na nowe proekologiczne na terenie Miasta 
Myszkowa. 
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Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej do 
wymiany starych źródeł ciepła na nowe proekologiczne na terenie Miasta Myszkowa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 4.  
Wizja lokalna stanu dróg gruntowych. 
 
O godzinie 9.15 komisja udała się na wizję lokalną. 
Po powrocie odbyła się dyskusja. 
 
Radny p.Jacek Trynda zapytał o ul. Zieloną. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska wyjaśniła, że uchwała o zaliczeniu do kategorii 
dróg gminnych mówi, które drogi są zaliczone do tej kategorii. Ul.Zielona u nas to odcinek od 
ul.Sikorskiego, taka odnoga ślepa. To jest u nas jako droga gminna. 
 
Radny p.Jacek Trynda zapytał, jak nazywa się ta ulica, która według mnie też nazywała się 
ul.Zieloną, wyżej w stronę Wierzchowiny, jest odnogą chyba Sucharskiego i w prawo też taka 
polna droga. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska wyjaśniła, że ona pewnie też ma adresy 
ul.Zielonej, bo jakiś adres musi mieć, natomiast nie jest zaliczona do kategorii dróg 
gminnych. Adres to wcale nie znaczy, że to jest droga gminna. Jest uchwała, która mówi 
o nazewnictwie i są takie, że mają ludzie adres i to nie jest jedna. Takich dróg jest więcej. 
Tam mają ludzie adres zameldowania Zielona, natomiast ten odcinek drogi nie jest drogą 
gminną. 
 
Radn p.Halina Skorek-Kawka powiedziała, że ul.Sucharskiego to droga gminna, a tam gdzie 
Włomed to jest Kościuszki. Ta Kościuszki przechodzi w Zieloną. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska wyjaśniła, że nie do końca. Jeśli mowa 
o przebiegu tej drogi, to ona przebiega od Sucharskiego, tam jest nawet działka w części 
gminy, kawałek przebiega jako działka drogowa-własność gminy i później dochodzimy do 
takiego przepustu i kończy się ta działka. Tam są jakieś prywatne działki. To jest droga, którą 
zgłaszała p.radna Skinder. 
 
Radny p.Jacek Trynda stwierdził, że właśnie o tej drodze mówimy jako Zielonej. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska wyjaśniła, że nie. Jest jeszcze druga uchwała 
o nazewnictwie dróg gminnych i jakąś nazwę trzeba było tej drodze nadać. Ktoś ją nadał, 
żeby ci ludzie nie mieszkali przy drodze bez nazwy. 
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Radn p.Halina Skorek-Kawka upewniła się, że w takim razie to nie jest droga gminna, a ta od 
Sikorskiego jest Zielona. Czyli nie możemy wpisać Zielonej? 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska wyjaśniła, że rada wpisała nazwę, jaką chciała, 
natomiast nie jest to w przebiegu drogi gminnej. 
 
Radny p.Jacek Trynda powiedział, że radni chcą zrobić remont tej drogi. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska zapytała czy on jest zasadny. Bo chcecie 
państwo inwestycji, a lada moment będzie tam inwestycja. 
 
Radny p.Jacek Trynda zapytał jaka inwestycja? 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska odpowiedziała, że przecież jest w budżecie, ale 
nazwy nie powie, nie pamięta, chyba budowa drogi w ul.Zielonej z oświetleniem. Jest w tym 
momencie wpisana. My rozumiemy, że to co jest wpisane w budżecie w zakresie inwestycji 
to o ten odcinek chodzi. 
 
Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że dzisiaj jechali samochodem w takim miejscu, że 
przez chwilę myśleliśmy, że przekoziołkujemy ze skarpy. Dowiedziałem się od p.Radka, że 
pani była na spotkaniu z PKP. W ramach przebudowy torowiska, to jest droga PKP, chodzi 
o tą drogę towarową, z tyłu za torami. PKP powiedziało, że zrobi nawierzchnię bitumiczną. 
Chciałbym, żeby się pani dowiedziała czy zjazd będzie, bo wydaje się, że asfalt powinien być 
od asfaltu. Tam jest jakieś 400m. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska odpowiedziała, że jak była na spotkaniu z PKP 
to była mowa o nawierzchni bitumicznej na drodze, nie było żadnej mowy o odcinku w tą 
stronę. Była mowa o wykonaniu zjazdu. Będzie przejście dla pieszych, zupełnie nowo 
wybudowane, ale nie tu tylko mniej więcej w miejscu istniejącego. 
 
Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że tutaj to teraz można spaść, tam drogi nie ma, to jest 
chyba najgorsza droga. Naprawdę mogliby zrobić ten odcinek 200-300 m trochę dalej. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska odpowiedziała, że nigdy wcześniej nie było 
deklaracji, co do tego drugiego odcinka. Oni przywrócą do stanu pierwotnego, tego możemy 
od nich oczekiwać. 
 
Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że może złożyć pismo z taką prośbą. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska powiedziała, żeby mieć świadomość, że PKP, 
jak będziemy bardzo roszczeniowi to potem też od nas coś będzie chciało. Trzeba mieć 
świadomość, że ustalenia z PKP to nie jest jedno spotkanie i ile jest spółek PKP. Przyjechało 
8-10 osób i trudno się rozmawia. Każdy wtedy coś chce. 
 
Radny p.Tomasz Załęcki poprosił o wgląd do dokumentacji dotyczącej zjazdu. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska wyraziła zgodę. 
 
Radny p.Tomasz Załęcki zapytał czy są już jakieś wytyczne, jeśli chodzi o drogi gruntowe, 
które drogi? 
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Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska odpowiedziała, że na ten moment zrobili 
przymiarkę. 
 
Radny p.Tomasz Załęcki zapytał czy może dostać do wglądu. 
 
Kierownik wydziału IM p. Grażyna Łękarska odpowiedziała, że nie chyba, że p.burmistrz 
wyda jej takie poleceni. 
 
W wyniku wizji lokalnej komisja sformułowała wniosek następującej treści: 
 
W związku z wizją lokalną dróg gruntowych komisja wnioskuje o remont następujących 
dróg gruntowych: ul. Mickiewicza, ul. Staszica, ul. Boczna, ul. Żarecka, ul. Lniana, ul. 
Gryczana, ul. Pszenna, ul. Murarska, ul. Sowia, ul. Rymarska, ul. Topolowa, ul. Mała 
Szpitalna, ul. Folwarczna, ul. Labry, ul. Nierada, ul. Mły ńska, ul. Krakowska, 
ul. Ciasna.  
 
Głosowano wniosek w sprawie:  
Wniosek o remont dróg gruntowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (4)  
Dominik Lech, Halina Skorek - Kawka, Jacek Trynda, Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 5.  
Sprawy różne.  

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że przejechali dziś prawie całe miasto i mają jakiś 
argument. Są drogi, które nie są wykazane, bo będą budowane w budżecie albo będą 
wodociągi albo będą jakieś inne inwestycje np. z PKP, natomiast te, które odwiedziliśmy to 
drogi, które są najbardziej potrzebne, w najgorszym stanie. 

Przewodniczący komisji powiedział, że wobec wyczerpania porządku obrad zamyka 
posiedzenie komisji.  

 

Przewodniczący komisji 

 
Dominik Lech 

Przygotował(a): Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


